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PROTOKOLL 

 

   

Sammanträde med regionfullmäktige tisdagen den 29 januari 2002 kl. 13.00 – 18.45 i 

Vänersborg. 

 

§ 1 

Sammanträdets öppnande 

 

Regionfullmäktiges ordförande Hans Aronsson (s) hälsade de närvarande 

välkomna och förklarade därefter sammanträdet med regionfullmäktige öpp-

nat.  

 

§ 2 

Upprop 

 

Upprop förrättades. Samtliga närvarande ledamöter, tjänstgörande ersättare 

och icke tjänstgörande ersättare finns redovisade i Bilaga A. 

 

§ 3 

Protokollsjustering 

 

Ordföranden meddelade att protokollet från regionfullmäktiges samman-

träde kommer att justeras den 4 februari 2002, kl 13.00 på Residenset i 

Vänersborg. 

 

Att tillsammans med ordföranden justera protokollet utsågs Bengt Mollstedt 

(m) och Ulla Y Gustafsson (s) samt till ersättare Monica Selin (kd). 

 

§ 4 

Avsägelse från uppdrag 

 

Per Leonardsson (mp), Ljungskile, har avsagt sig uppdraget som ersättare i 

regionfullmäktige. 

 

Regionfullmäktige beslöt  

 

att bevilja avsägelsen; 

 

och att hemställa hos länsstyrelsen om ny röstsammanräkning. 

 

§ 5 

Frågestund, 42-2002 

 

Följande frågor behandlades av regionfullmäktige: 

 

1. Fråga ställd av Lars-Arne Staxäng (m) till regionstyrelsens ordförande 

om åtgärder för att få ned sjukskrivningstalen i Västra Götaland. 

 

Regionstyrelsens ordförande överlämnade frågan till ägarutskottets ord-

förande Ingela Bergendahl (s) som besvarade frågan. 
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2. Fråga ställd av Magnus Berntsson (kd) till regionstyrelsens ordförande 

om språkbruk. 

 

Regionstyrelsens ordförande Roland Andersson (s) besvarade frågan. 

 

3. Fråga ställd av Torbjörn Sjögren (m) till regionstyrelsens ordförande om 

NU-sjukvårdens ekonomiska underskott. 

 

Regionstyrelsens ordförande Roland Andersson (s) besvarade frågan. 

 

4. Fråga ställd av Lars Bergsten (m) till ordföranden i Utförarstyrelsen SU 

om Sahlgrenska Universitetssjukhusets åtgärdsplan.  

 

Ordföranden i Utförarstyrelsen SU, Lars Johansson (s), besvarade frå-

gan. 

 

5. Fråga ställd av Maria Plass (m) till regionstyrelsens ordförande om be-

söksgaranti för cancerpatienter. 

 

Regionstyrelsens ordförande överlämnade frågan till hälso- och sjuk-

vårdsstyrelsens ordförande Eva Eriksson (fp) som besvarade frågan. 

 

6. Fråga ställd av Johnny Bröndt (m) till regionstyrelsens ordförande om 

antalet utförarstyrelser. 

 

Regionstyrelsens ordförande Roland Andersson (s) besvarade frågan. 

 

7. Fråga ställd av Ulrik Nilsson (m) till regionstyrelsens ordförande om 

citat från Mariestads-Tidningen den 21 januari 2002. 

 

Regionstyrelsens ordförande Roland Andersson (s) besvarade frågan. 

 

8. Fråga ställd av Lars-Gunnar Boström (m) till ordföranden i utförarsty-

relsen SU om Sahlgrenska Universitetssjukhusets nuvarande situation 

och åtgärder. 

 

Ordföranden i Utförarstyrelsen SU, Lars Johansson (s), besvarade frå-

gan. 

 

9. Fråga ställd av Ursula Johansson (kd) till hälso- och sjukvårdsstyrelsens 

ordförande om Falköpings sjukhus. 

 

Hälso- och sjukvårdsstyrelsens ordförande Eva Eriksson (fp) besvarade 

frågan. 

 

10. Fråga ställd av Ursula Johansson (kd) till regionstyrelsens ordförande 

om SU:s redovisade kostnadsglapp. 

 

Regionstyrelsens ordförande Roland Andersson (s) besvarade frågan. 

 

11. Fråga ställd av Ulrik Nilsson (m) till regionstyrelsens ordförande om 

regionrådens deltagande i sammanträde. 
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Regionstyrelsens ordförande överlämnade frågan till ordföranden i Ut-

förarstyrelsen SU, Lars Johansson (s), som besvarade frågan. 

 

12. Fråga ställd av Ulla-Britt Hagström (kd) till hälso- och sjukvårdsstyrel-

sens ordförande om behovet av logopeder. 

 

Hälso- och sjukvårdsstyrelsens ordförande Eva Eriksson (fp) besvarade 

frågan. 

 

§ 6 

Interpellation av Tony Johansson (mp) om barn och ungdomars del-

tagande och engagemang i Västra Götalandsregionen, 557-2001 

 

Tony Johansson (mp) har till regionstyrelsens ordförande ställt en interpel-

lation om barn och ungdomars deltagande och engagemang i Västra Göta-

landsregionen. 

 

Regionfullmäktige beslöt medge interpellationens framställande. 

 

§ 7 

Svar på interpellation av Tony Johansson (mp) om barn och ungdo-

mars deltagande och engagemang i Västra Götalandsregionen, 557-

2001 

 

Regionstyrelsens ordförande Roland Andersson (s) lämnade ett svar på in-

terpellationen. 

 

Under debatten yttrade sig Tony Johansson (mp), Roland Andersson (s), 

Ann-Christine Simonsson (c) och Johnny Nilsson (s). 

 

Regionfullmäktige beslöt lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 

 

§ 8 

Interpellation av Ursula Johansson (kd) om cancervården vid Sahl-

grenska sjukhuset, 97-2002 

 

Ursula Johansson (kd) har till hälso- och sjukvårdsstyrelsens ordförande 

ställt en interpellation om cancervården vid Sahlgrenska sjukhuset. 

 

Regionfullmäktige beslöt medge interpellationens framställande. 

 

§ 9 

Svar på interpellation av Ursula Johansson (kd) om cancervården vid 

Sahlgrenska sjukhuset, 97-2002 

 

Hälso- och sjukvårdsstyrelsens ordförande Eva Eriksson (fp) lämnade ett 

svar på interpellationen. 

 

Under debatten yttrade sig Ursula Johansson (kd), Ulrik Hammar (fp) Eva 

Eriksson (fp) och Benny Strandberg (kd). 

 

Regionfullmäktige beslöt lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 
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§ 10 

Interpellation av Stig Grauers (m) om alternativa driftformer för vård-

centraler, 98-2002 

 

Stig Grauers (m) har till regionstyrelsens ordförande ställt en interpellation 

om alternativa driftformer för vårdcentraler. 

 

Regionfullmäktige beslöt medge interpellationens framställande. 

 

§ 11 

Svar på interpellation av Stig Grauers (m) om alternativa driftformer 

för vårdcentraler, 98-2002 

 

Regionstyrelsens ordförande Roland Andersson (s) lämnade ett svar på in-

terpellationen. 

 

Under debatten yttrade sig Stig Grauers, Roland Andersson (s), Stefan Kris-

tiansson (mp), Ingela Eriksson (s), Carina Åström (v) och Berit Frändås (s). 

 

Regionfullmäktige beslöt lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 

 

§ 12 

Interpellation av Gösta Davidsson (m) om balanserade styrkort, 99-

2002 

 

Gösta Davidsson (m) har till regionstyrelsens ordförande ställt en interpel-

lation om balanserade styrkort. 

 

Regionfullmäktige beslöt medge interpellationens framställande. 

 

§ 13 

Svar på interpellation av Gösta Davidsson (m) om balanserade 

styrkort, 99-2002 

 

Regionstyrelsens ordförande Roland Andersson (s) lämnade ett svar på in-

terpellationen. 

 

Under debatten yttrade sig Gösta Davidsson (m) och Roland Andersson (s). 

 

Regionfullmäktige beslöt lägga interpellationen och svaret till handlingarna. 

 

Ordförande vid behandlingen av § 12-13 var 1:e vice ordföranden Bengt 

Mollstedt (m). 

 

§ 14 

Strategiska insatser inom infrastrukturområdet, 543-2001 

 

Regionfullmäktige har i enighet fastställt en regional utvecklingsstrategi. Ett 

av målen innebär att det i Västra Götaland måste göras infrastruktur-

satsningar på 50 miljarder kronor under en tioårsperiod.  

 

Som ett led i att uppnå detta mål har regionfullmäktige konstaterat i budget 

för 2002 att ”för att ytterligare skynda på utvecklingen bör regionen skapa 

beredskap för egen medfinansiering av infrastruktursatsningar”.  
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Mot bakgrund av regionfullmäktiges inriktning och att regionens ekono-

miska ställning avsevärt stärkts har regionstyrelsen föreslagit att fullmäktige 

bör ge regionutvecklingsnämnden ekonomiska förutsättningar att på ett 

ännu mer aktivt sätt verka för att Västra Götalandsregionens behov av infra-

struktursatsningar tillgodoses. 

 

Under överläggningen yrkade Kent Johansson (c), Kjell Eliasson (v), 

Lennart Löfgren (s), Lars-Gerhard Westberg (fp) och Stefan Kristiansson 

(mp) bifall till regionstyrelsens förslag. 

 

Cecilia Widegren (m), Maria Plass (m) och Lars Bergsten (m) yrkade 

följande: 

- att ge regionutvecklingsnämnden i uppdrag att utreda möjligheterna 

för PPP-lösningar tillsammans med näringslivet för att påskynda 

infrastruktursatsningar i regionen 

- att ge regionutvecklingsnämnden i uppdrag att inom ram för 2002-

2004 omfördela 225 miljoner kronor för infrastrukturinvesteringar. 

 

Cecilia Widegren (m), Maria Plass (m), Lars Bergsten (m) och Anders Fasth 

(kd) yrkade att regionfullmäktige beslutar om följande tillägg: 

- att tillskriva regeringen och påtala statens ansvar för infrastrukturen 

samt framföra behovet av infrastrukturfinansieringen inom Västra 

Götaland. 

 

Anders Fasth (kd) yrkade följande: 

- att uppdra åt regionutvecklingsnämnden att inom antagen budget 2002 

och plan 2003-2004 bidra med 50 mkr för medfinansiering av 

infrastrukturprojekt 

- att öka regionbidraget 2002 till regionutvecklingsnämnden med 30 mkr 

genom inanspråktagande av det egna kapitalet 

- att bemyndiga regionutvecklingsnämnden att teckna avtal med andra 

intressenter och besluta om regionens ekonomiska åtaganden i de 

enskilda fallen. Regionutvecklingsnämnden ska återrapportera till 

regionfullmäktige i vilken utsträckning medel ianspråktas och vilka 

avtal som träffats 

- att uppdra åt regionutvecklingsnämnden att arbeta fram förslag på 

projekt som kan genomföras i partnerskap (PPP) 

 

Rune Lanestrand (sfv) yrkade avslag på regionstyrelsens förslag och att 

fullmäktige uttalar som sin mening att kostnader för infrastrukturen, som 

hittills, ska bäras av staten. 

 

Efter avslutad överläggning godkände regionfullmäktige ordförandens 

förslag till propositionsordning: 

1. Regionstyrelsens förslag, Cecilia Widegrens m fl yrkande, Anders 

Fasths yrkande och Rune Lanestrands yrkande mot varandra.  

2. Bifall eller avslag på Cecilia Widegrens m fl tilläggsyrkande. 

 

Ordföranden ställde först regionstyrelsens förslag, Cecilia Widegrens m fl 

yrkande, Anders Fasths yrkande och Rune Lanestrands yrkande mot 

varandra och fann att regionfullmäktige bifallit regionstyrelsens förslag. 
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Ordföranden ställde därefter proposition på Cecilia Widegrens m fl 

tilläggsyrkande och fann att regionfullmäktige avslagit yrkandet. 

 

Då omröstning begärdes, uppställdes och godkändes följande 

omröstningsproposition: 

 

Ja-röst för avslag på tilläggsyrkandet. 

Nej-röst för bifall till tilläggsyrkandet. 

 

Med 94 ja-röster mot 54 nej-röster och 1 frånvarande ledamot avslog 

regionfullmäktige Cecilia Widegrens m fl tilläggsyrkande. 

(Omröstningsprotokoll finns i Bilaga B). 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av regionstyrelsen 

 

att Västra Götalandsregionen för perioden 2002 till och med 2004 ställer 

200 mkr till förfogande för medfinansiering av infrastrukturprojekt; 

 

att uppdra åt regionutvecklingsnämnden att inom angiven budget 2002 och 

plan 2003 – 2004 bidra med 50 mkr för medfinansiering av infrastruktur-

projekt; 

 

att öka regionbidraget 2002 till regionutvecklingsnämnden med 50 mkr till 

514,7 mkr genom ianspråktagande av det egna kapitalet; 

 

att resterande 100 mkr kommer att täckas i budget 2003 och 2004; 

 

och att bemyndiga regionutvecklingsnämnden att teckna avtal med andra 

intressenter och besluta om regionens ekonomiska åtaganden i de enskilda 

fallen. Regionutvecklingsnämnden ska återrapportera till regionfullmäktige i 

vilken utsträckning medel ianspråktas och vilka avtal som träffats.  

 

Ledamöterna för moderaterna reserverade sig till förmån för Cecilia Wide-

grens m fl yrkanden. 

 

Ledamöterna för kristdemokraterna reserverade sig till förmån för Anders 

Fasths yrkanden. 

 

Ledamöterna för sjukvårdspartiet folkets vilja reserverade sig till förmån för 

Rune Lanestrands yrkande. 

 

Ordförande vid behandlingen av ärendet var först 1:e vice ordföranden 

Bengt Mollstedt (m) och därefter ordföranden Hans Aronsson (s). 

 

§ 15 

Lönepolicy för Västra Götalandsregionen, 556-2001  

 

Under våren har arbetsgivaren, via sin lönereferensgrupp, tagit fram ett för-

slag till gemensam lönepolicy. Förslaget bygger på de tankar och synpunk-

ter samtliga förvaltningar hade möjlighet att bidra med fram till den 31 ja-

nuari 2001. Därefter har förslaget varit på remiss till samtliga förvaltningar.  

 

Förslaget till lönepolicy är Regionens gemensamma ram i lönebildningsfrå-

gor. Det är därför planerat att fortlöpande i dialog, med i första hand löne-
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sättande chefer, följa upp lönepolicyns inverkan på den lokala lönebild-

ningen inom Regionens verksamheter. En särskild uppföljning/undersök-

ning kommer dessutom att genomföras under senare delen av nästa år av-

seende tillämpningen av lönepolicyn och kvalitén i löneprocessen. 

 

Till lönepolicyn ska också utarbetas en samtalsguide, som kan användas 

som ett stöd i diskussioner om lönebildningsfrågor på arbetsplatsträffar och 

i ledningsgrupper inom Regionen. 

 

Ägarutskottet behandlade ärendet den 13 december 2001, § 192. 

 

Under överläggningen yrkade Ingela Bergendahl (s), Lars-Gerhard 

Westberg (fp), Kristina Jonäng (c), Stefan Kristiansson (mp), Eva Eriksson 

(fp) och Roland Andersson (s) bifall till regionstyrelsens förslag med den 

ändringen att ordet ”personalkostnader” ändras till ”personalkostnads-

ökningar” i sista punkten under rubriken Principer i förslaget till lönepolicy. 

 

Ulrik Nilsson (m), Monica Selin (kd), Roland Salomonsson (m) och Benny 

Strandberg (kd) yrkade följande: 

- att sista punkten under rubriken Principer i förslaget till lönepolicy för 

Västra Götalandsregionen utgår  

- och att i övrigt godkänna förslaget till lönepolicy för Västra Götalands-

regionen. 

 

Carina Åström (v), Rune Lanestrand (sfv), Kjell Eliasson (v) och Nestor 

Vega (v) yrkade följande 

- att tredje punkten under rubriken Principer i förslaget till lönepolicy för 

Västra Götalandsregionen utgår 

- att följande ersätter den tredje punkten i förslaget till lönepolicy för 

Västra Götalandsregionen: Individuell löneutveckling möjliggörs genom 

att den anställde erbjuds karriär- och utvecklingsmöjligheter som står i 

samklang med verksamhetens mål och utvecklingsbehov. 

- att femte punkten under rubriken Principer i förslaget till lönepolicy för 

Västra Götalandsregionen ändras till: Lönen anpassas till marknadslö-

neläget för respektive yrkeskategori. 

- att sista punkten under rubriken Principer i förslaget till lönepolicy för 

Västra Götalandsregionen utgår 

- att i övrigt godkänna förslaget till lönepolicy för Västra Götalandsregio-

nen 

 

Efter avslutad överläggning frågade ordföranden om fullmäktige godkände 

att regionstyrelsens förslag justerades i enlighet med Ingela Bergendahls 

m fl ändringsyrkande och fann att regionfullmäktige godkände det. 

 

Ordföranden ställde först regionstyrelsens förslag till den tredje punkten 

under rubriken Principer mot Carina Åströms m fl ändringsyrkande och 

fann att regionfullmäktige bifallit regionstyrelsens förslag. 

 

Ordföranden ställde därefter regionstyrelsens förslag till den femte punkten 

under rubriken Principer mot Carina Åströms m fl ändringsyrkande och 

fann att regionfullmäktige bifallit regionstyrelsens förslag. 
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Ordföranden ställde därefter regionstyrelsens förslag till den sista punkten 

under rubriken Principer mot Ulrik Nilssons m fl avslagsyrkande och fann 

regionstyrelsens förslag bifallet. 

 

Då omröstning begärdes, uppställdes och godkändes följande omröstnings-

proposition: 

 

Ja-röst för bifall till regionstyrelsens förslag. 

Nej-röst för bifall till Ulrik Nilssons m fl avslagsyrkande. 

 

Med 77 ja-röster mot 69 nej-röster samt 3 frånvarande ledamöter biföll re-

gionfullmäktige regionstyrelsens förslag. (Omröstningsprotokoll finns i 

Bilaga C). 

 

Ordföranden ställde slutligen proposition på regionstyrelsens förslag i övrigt 

och fann det bifallet. 

 

Regionfullmäktige beslöt – efter ovannämnda justering av den sista punkten 

under rubriken Principer -  

 

att anta förslaget till lönepolicy. 

 

Ledamöterna för moderaterna och kristdemokraterna reserverade sig mot 

beslutet till förmån för Ulrik Nilssons m fl yrkande. 

 

Ledamöterna för vänsterpartiet och sjukvårdspartiet folkets vilja reserverade 

sig mot beslutet till förmån för Carina Åströms m fl yrkande. 

 

Ordförande vid behandlingen av ärendet var först 2:e vice ordföranden Ulla 

Y Gustafsson (s) och därefter ordföranden Hans Aronsson (s). 

 

§ 16 

Ändring av reglemente och avtal angående Samrehab i Mark-

Svenljunga, 79-2000 

 

Regionfullmäktige beslöt den 5 september 2000, § 195, att medverka i sam-

ordnad rehabilitering i Mark och Svenljunga kommuner genom bildandet av 

en gemensam nämnd med uppgifter enligt ett upprättat förslag till avtal och 

reglemente. Västra Götalandsregionens andel av finansieringen skulle ske 

inom de budgetramar för 2000 som fastställts i regionen samt att tillkom-

mande kostnader för geriatrikertjänst skulle finansieras av regionen och 

inom hälso- och sjukvårdsstyrelsens budgetram. 

 

De första utkasten till reglemente och avtal skedde innan regionens bildan-

de. Anpassningar av dessa dokument till nuvarande organisation och nu 

aktuella tidpunkter för verksamhetsstart har tagits in i de justerade förslagen. 

Vad gäller avtalet har dessutom en ändring skett vad gäller uppdelning av 

anläggningstillgångar om den gemensamma rehabverksamheten upphör vid 

avtalstidens slut samt tillägg om utvärdering av samrehabprojektet och till-

sättning av en samrådsgrupp under projekttiden den 1 maj 2001 till och med 

den 31 december 2005. 
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Fullmäktige i Mark och Svenljunga kommuner samt Västra Götalandsregio-

nen har för tiden 1 januari 2001 t o m 31 december 2002 utsett ledamöter till 

den gemensamma nämnden för Samrehab. 

 

Hälso- och sjukvårdsstyrelsen har den 28-29 augusti 2001, § 128, för sin del 

godkänt förslaget till justerat reglemente för och avtal om en gemensam 

nämnd för Samrehab i Mark-Svenljunga. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av regionstyrelsen 

 

att godkänna upprättat förslag till justerat reglemente för och avtal om en 

gemensam nämnd för Samrehab i Mark-Svenljunga. 

 

§ 17 

Fastställande av verksamhetsplan och finansiering för år 2002 för 

Beställarförbundet DELTA på Hisingen, 17-2001 

 

Styrelsen för Beställarförbundet DELTA har vid sitt styrelsesammanträde 

den 21 september 2001 antagit verksamhetsplan för år 2002. 

 

Hälso- och sjukvårdsstyrelsen har den 11 december 2001, § 208, tillstyrkt 

förslaget. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av regionstyrelsen 

 

att tillstyrka verksamhetsplan för år 2002 för Beställarförbundet DELTA 

med föreslagen finansiering, 20 mkr. 

 

§ 18 

Motion av Tony Johansson (mp) om manuellt lymfdränage, 177-2001 

 

Tony Johansson (mp) har i en motion föreslagit att 

- fullmäktige ger hälso- och sjukvårdsstyrelsen i uppdrag att under be-

ställningsarbetet för 2002 ge utförarstyrelserna i uppdrag att erbjuda 

manuellt lymfdränage i respektive sjukvårdsområde 

- att medel avsätts i budget för 2002 till utbildning och rekrytering av 

personal och/eller inköp av tjänster från redan befintliga lymfdränerare 

utbildade enligt Vodder-metoden 

 

Hälso- och sjukvårdsstyrelsen har den 30-31 oktober 2001, § 171, yttrat sig 

över motionen.  

 

Under överläggningen yrkade Tony Johansson (mp) och Eva Eriksson (fp) 

bifall till regionstyrelsens förslag. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av regionstyrelsen 

 

att med hänsyn till hälso- och sjukvårdsstyrelsens yttrande anse motionen 

besvarad. 
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§ 19 

Motion av Alex Bergström m fl (s) "Hur vi vill skapa intresse för den 

gröna utvecklingen", 271-2001 

 

Alex Bergström m fl (s) har i en motion föreslagit att fullmäktige beslutar 

- att Västra Götalandsregionen återkommande genomför en mässa med 

temat hållbar utveckling 

- att låta utreda hur interna aktörer inom miljöområdet på ett officiellt sätt 

bör uppmärksammas 

- att inrätta miljöstipendier till högstadie- och gymnasieungdomar och att 

ge miljönämnden i uppdrag att utarbeta förslag till belopp och kriterier 

för sådana stipendier. 

 

Regionutvecklingsberedningen har den 16 oktober 2001, § 55, ansett att 

Miljöteknikmässan tillsammans med Vård i Väst tillgodoser intentionerna i 

motionärernas förslag. 

 

Miljönämnden har den 31 oktober 2001, § 58, föreslagit att Regionen ska ha 

en beredskap för att även i framtiden på ett aktivt sätt kunna medverka vid 

Miljöteknikmässan (eller motsvarande) i Göteborg samt tillstyrkt motionens 

förslag om att inrätta miljöstipendier till högstadie- och gymnasieungdomar. 

 

Regionstyrelsen har för egen del beslutat att ge regiondirektören i uppdrag 

att göra en sammanställning av nu utgående stipendier. 

  

Under överläggningen yrkade Owe Nilsson (s), Kristina Jonäng (c) och Ann 

Nilsson (mp) bifall till regionstyrelsens förslag. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av regionstyrelsen 

 

att Västra Götalandsregionen ska ha en beredskap för att även i framtiden på 

ett aktivt sätt kunna medverka vid Miljöteknikmässan (eller motsvarande) i 

Göteborg; 

 

att tillstyrka motionens förslag om att inrätta miljöstipendier till högstadie- 

och gymnasieungdomar innebärande att miljönämnden får i uppdrag att ut-

arbeta förslag till belopp och kriterier för samt finansiera sådana stipendier; 

 

och att i övrigt anse motionen besvarad. 

 

§ 20 

Anmälan av inkomna motioner, 560, 570, -2001, 106, 107, 120-2002 

 

Följande inkomna motioner anmäldes: 

 

Cecilia Widegren och Ulrik Nilsson m fl (m) – ”Lyssna på patienten” 

 

Cecilia Widegren m fl (m) om upphandling av läkemedel. 

 

Cecilia Widegren m fl (m) ”Uddevalla sjukhus – ett fristående sjukhus” 

 

Margareta Vänngård (kd) och Ingrid Kihlén (kd) ”Effektiv vård av patienter 

med benskörhet” 
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Rune Lanestrand (sfv) om regionens hemsida. 

 

Regionfullmäktige beslöt 

 

att överlämna motionerna till regionstyrelsen för beredning. 

 

§ 21 

Ersättare i Lokala hälso- och sjukvårdsnämnden 6 (Herrljunga, 

Vårgårda, Alingsås och Lerum), 3-2002 
 

Ulrika Lindahl (kd), Ljung, har avsagt sig uppdraget som ersättare i Lokala 

hälso- och sjukvårdsnämnden 6. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen 

 

att bevilja avsägelsen; 

 

och att utse Gunilla Gomér (kd), Fiskaregatan 8, 441 50 Alingsås, till ny 

andre ersättare i Lokala hälso- och sjukvårdsnämnden 6 för tiden t o m den 

31 december 2002. 

 

§ 22 

Nämndeman i Länsrätten i Göteborg, 3-2002 

 

Leif Granell (v), Jörlanda, har avsagt sig uppdraget som nämndeman i Läns-

rätten i Göteborg. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen 

 

att bevilja avsägelsen; 

 

och att utse Barbro Glansén (v), Sten Sturegatan 9, 412 52 Göteborg, till ny 

nämndeman i Länsrätten i Göteborg för tiden t o m den 31 december 2002. 

 

§ 23 

Nämndeman i Hovrätten för Västra Sverige, 3-2002 

 

Kenneth Johansson (s), Strömstad, har avsagt sig uppdraget som nämnde-

man i Hovrätten för Västra Sverige. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen 

 

att bevilja avsägelsen; 

 

och att utse Rolf Wallerdal (s), Annebergsgatan 11, 511 63 Skene, till ny 

nämndeman i Hovrätten för Västra Sverige för tiden t o m den 31 december 

2002. 

 

§ 24 

Ombud i Landstingsförbundets kongress, 3-2002 

 

Evalisa Birath Lindvall (s), Stenungsund, har avsagt sig uppdraget som om-

bud i Landstingsförbundets kongress. 
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Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen 

 

att bevilja avsägelsen; 

 

att utse ersättare Jan-Åke Simonsson (s), Skårvägen 4, 430 90 Öckerö, till 

nytt ombud i Landstingsförbundets kongress för tiden t o m den 31 decem-

ber 2002; 

 

och att för samma tid utse Ulla Englund (s), Solhemsgatan 44, 431 44 

Mölndal, till ny ersättare för socialdemokraterna. 

 

§ 25 

Ledamot i miljönämnden, 3-2002 

 

Evalisa Birath Lindvall (s), Stenungsund, har avsagt sig uppdraget som le-

damot i Miljönämnden. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen 

 

att bevilja avsägelsen; 

 

att utse ersättare Ulla Buhr (s), Svanesund, till ny ledamot i Miljönämnden 

för tiden t o m den 31 december 2002; 

 

och att för samma tid utse Bo Petersson (s), Blomsdal, 511 63 Öxabäck, till 

ny femte ersättare för socialdemokraterna. 

 

§ 26 

Ersättare i regionstyrelsen, 3-2002 

 

Evalisa Birath Lindvall (s), Stenungsund, har avsagt sig uppdraget som er-

sättare i Regionstyrelsen. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen 

 

att bevilja avsägelsen; 

 

och att utse Jan-Åke Simonsson (s), Skårvägen 4, 430 90 Öckerö, till ny 

femte ersättare i regionstyrelsen för tiden fram tills nyvalda regionfullmäk-

tige utsett ny regionstyrelse, dock längst t o m den 31 december 2002. 

 

§ 27 

Ledamot i Hisingens Skattenämnd, 3-2002  

 

Annika Hofberg (m), Hisings Kärra, har avsagt sig uppdraget som ledamot i 

Hisingens skattenämnd. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen 

 

att bevilja avsägelsen; 

 

och att utse Lise-Lotte Edvardsson (m), Karl Johansgatan 84, 414 55 Göte-

borg, till ny ledamot i Hisingens skattenämnd för tiden t o m den 31 decem-

ber 2002. 
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§ 28 

Ersättare i Primär- och tandvårdsstyrelsen, 3-2002 

 

June Dryselius (sfv), Svenljunga, har avsagt sig uppdraget som ersättare i 

Primär- och tandvårdsstyrelsen för Västra Götalandsregionen. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen 

 

att bevilja avsägelsen; 

 

och att utse Roland Abwin (sfv), Box 5044, 511 05 Rydal, till ny ersättare i 

Primär- och tandvårdsstyrelsen för Västra Götalandsregionen för tiden t o m 

den 31 december 2002. 

 

§ 29 

Jurymän i Tryckfrihetsmål vid Göteborgs Tingsrätt, 3-2002 

 

Regionfullmäktige skall utse 24 jurymän i tryckfrihetsmål fördelade i två 

grupper, 16 jurymän i första gruppen och 8 jurymän i den andra gruppen. I 

den andra gruppen ställs krav på att jurymännen har varit nämndeman i 

tingsrätt eller förvaltningsdomstol. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen utse följande jury-

män i tryckfrihetsmål vid Göteborgs Tingsrätt för tiden t o m 31 december 

2005. 

 

Första gruppen 

1. Åke Andersson, Norra Trolleviksvägen 3, 404 45 Nödinge (s) 

2. Bengt Holmén , Blåsvädersgatan 12, 418 32 Göteborg (s) 

3. Kerstin Karlsson, V Torsgatan 41, 533 33 Götene (s) 

4. Håkan Killius, Fårstigen 8, 433 41 Partille (s) 

5. Leif Knutsson, Skiffervägen 7, 522 93 Tidaholm (s) 

6. Marie Dahlin, Marierovägen 6A, 462 37 Vänersborg (s) 

7. Bengt Hansson, Envägen 1, 430 91 Hönö (m) 

8. Stina Linnarsson, Sköttningsvägen 1, 521 42 Falköping (m) 

9. Göran Pilborg, Humlegårdsgatan 8, 412 74 Göteborg (m) 

10. Roland Salomonsson, Villa Granbacka 3360, 441 60 Alingsås (m) 

11. Ante Bränholm, Lilla Idtjärnsgatan 75, 424 50 Angered (v) 

12. Ingemar Eriksson, Härslätt 8, 450 63 Högsäter (v)  

13. Rigmor Jacobsson, Dr Bondesons gata 2, 413 23 Göteborg (kd) 

14. Maria Björn, Södermalmsgatan 6, 507 62 Borås (kd) 

15. Anna Matson, Beatebergsvägen 14, 452 60 Skee (c) 

16. Lage Ringle, Hambovägen 12, 424 38 Angesberg (sfv) 

 

Andra gruppen 

1. Gunvor Carlsson, Gunnaredsterassen 13, 424 66 Angered (s) 

2. Inger Heimburger, Hede 7421, 472 92 Stillingsön (s) 

3. Peder Fagerström, Tolltorpsgatan 4, 504 60 Borås (s) 

4. Gunnar Stenmar, Linnégatan 9, 413 04 Göteborg (m) 

5. Birgitta Eriksson, Sägengatan 36, 422 58 Hisings Backa (v) 

6. Lewi Persson, Brunnehagen 180, 417 47 Göteborg (kd) 

7. Lillanna Johansson, Lönnvägen 23, 444 47 Stenungsund (fp) 

8. Gert Westerdahl, Spinnettvägen 3, 542 41 Mariestad (mp) 
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§ 30 

Anmälan av kommunförbundets val till regionutvecklingsberedningen, 

3-2002 

 

Kommunförbundet Fyrbodal har utsett Nils-Gunnar Nilsson (m), Bengtsfors 

till regionutvecklingsberedningen istället för tidigare val av Astrid Karlsson-

Björkman (m), Vänersborg. 

 

Regionfullmäktige beslöt på förslag av valberedningen 

  

att notera informationen.  

 

§ 31 

Avslutning 

 

Sedan samtliga ärenden vid detta regionfullmäktige behandlats förklarade 

ordföranden sammanträdet avslutat. 

 

Vid protokollet 

 

 

 

Bodil Warolin  

 

 

Justerat den 4 februari 2002 

 

 

 

Hans Aronsson Bengt Mollstedt  Ulla Y Gustafsson 

Ordförande 

 

 

 

 

 

Justeringen är tillkännagiven genom anslag på regionens anslagstavla i Vänersborg  

den 5 februari 2002. 

 

 


